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附件六：申請入學繳交文件自我檢核表 

  ※ 請檢查您所繳交資料項目，備齊的資料請打「✓」 

申請系/所：  

註記 入學申請繳交資料項目 

 
□ 於報名網站填妥入學申請表 

□ KMU獎學金申請表（欲申請者適用)，列印後須親筆簽名(如附件二) 

 

□ 經驗證最高學歷之原文畢業(學位)證書影本(原文畢業證書非中文或英文者需繳交   

   經公證之中文或英文翻譯本)  

□ 原就讀學校出具之以外國學生入學招生管道就讀學士以上學程之證明文件(已在臺       

   就讀之外國學生適用) 

 
經驗證最高學歷之原文歷年成績單影本(原文成績單非中文或英文者需繳交經公證之中

文或英文翻譯本) 

 
最近六個月內由金融機構提出足夠在臺就學之財力證明；或政府、大專校院或民間機構

提供獎學金之證明。如財力證明非申請人所有，另請持有人提供擔保函(範本如附件三)。 

 

國籍證明： 

□ 有效期內之護照或身分證 

□ 生父母國籍證明文件，以及親子關係證明文件 

□ 居留證(如有) 

□ 經內政部許可喪失中華民國國籍滿 8年之證明(申請時具外國國籍，且曾具中華民國  

   國籍者適用) 

□ 入出國日期證明書(申請時具外國國籍，且兼具中華民國國籍者) 

 語文能力證明 

 未來職涯規劃書 

 推薦函二份 

 新型專班另訂應附繳之資料 

 證件照 

 申請入學身分資格檢核表及具結書(如附件五) 

 其他能力證明資料：                                
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Appendix 6: Application Checklist 

※ A complete application must include the following items. Please check (✓) the completed items for your 

own confirmation. 

Applied Program:  

Check Items of Documents for Admission Application 

 
□ Online Registration  

□ KMU Scholarship application form with signature (as Appendix 2) 

 

□An authenticated photocopy of the highest-level diploma (Chinese or English version is 

required if the certificate or diploma provided is in neither of the languages 

aforementioned.) 

□A certificate of “being enrolled via International Students Admission Channel in a 

bachelor’s degree program or higher.” (for international students who have completed their 

bachelor degree program or higher in Taiwan) 

 
An authenticated photocopy of official transcript of the highest-level degree (Chinese or 

English version is required if the transcript is in neither of the languages aforementioned.) 

 

Financial statement/financial guarantee issued within recent 6 months that shows financial 

sustainability for study in Taiwan, or proof of the scholarship provided by a government 

agency, university, college, or private organization. (A guarantee template as Appendix 3) 

 

Proof of Nationality: 

□ Photocopy of a valid passport or certificate of nationality 

□ Photocopies of the applicant’s parents’ passports or certificate of nationality 

□ Taiwan Alien Resident Certificate (ARC) (if applicable) 

□ « Forfeited Nationality Permit Certificate » issued by Ministry of the Interior for at least 

8 years (for applicants who hold foreign nationality, and once held R.O.C. nationality) 

□ « Certificate of Entry/Exit Dates » issued by National Immigration Agency (for applicants 

both hold foreign nationality and R.O.C. nationality) 

 Proof of Language Proficiency 

 Future Career Plan 

 Two Letters of Recommendation 

 Other documents required by the INTENSE Program  

 Passport-size photograph 

 
Self-Check for Eligibility Verification & Declaration for International Students 

 (as Appendix 5) 

 Documents or proofs of other competences:                             
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